
Zápisnica z 54. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

17.10.2018 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 19,30 hod. 

 
Prítomní poslanci: Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Milan Galica, Martin Chovan, 

Martin Drbjak  

Hlavný kontrolór obce: PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci: Mgr. Andrea Floreková, Ján Chlebík  

Hostia: Bc Soňa Tkáčová, Mgr. Mária Rypáková  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Oboznámenie sa s výsledkom z kontroly dotácií za rok 2017 pre TJ Kvačany. 

3. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch a podmienkach materskej školy za 

školský rok 2017/2018. 

4. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 

rok 2017/2018. 

5. Žiadosť o sponzorstvo na Ples rodičov MŠ. 

6. Odsúhlasenie finančných prostriedkov na Stretnutie rodákov v roku 2019. 

7. Rôzne.  

8. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 4 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Vladimíra Ďuroňa ml. 

a Martina Chovana. 

Hlasovalo:  za -   4 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Martin  Chovan,     

                                                                 Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -   4 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Martin  Chovan,     

                                                                 Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Roman Lasák oboznámil poslancov, že bola vykonaná kontrola dotácie za rok 2017 pre TJ 

Kvačany, kde boli na základe listu doložené potrebné dokumenty. Komisia konštatovala, že 

čerpanie dotácie je v súlade so Všeobecne záväzným nariadením obce Kvačany č. 2/2015 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce. Komisia ďalej odporučila zaradenie majetku 

čerpaného z rozpočtu obce v rámci dotácií za rok 2017 do inventarizácie majetku TJ Kvačany. 

Starosta prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie výsledok kontroly a odporúčanie komisie bez 

výhrad. 

Hlasovalo:   za -   4 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Martin Chovan,  

                                                                Martin Drbjak / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



3. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach materskej školy za 

školský rok 2017/2018 predniesla OZ riaditeľka MŠ v Kvačanoch Bc. Soňa Tkáčová. Starosta 

prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno – vzdelávacích 

výsledkoch a podmienkach materskej školy za školský rok 2017/2018. 

Hlasovalo:  za -   4 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Martin  Chovan,     

                                                                 Martin Drbjak/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Príchod poslanca M. Galicu. 

 

4. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach základnej školy za 

školský rok 2017/2018 predniesla OZ riaditeľka ZŠ v Kvačanoch Mgr. Mária Rypáková. 

Starosta prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno-vzdelávacej 

činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2017/2018. 

Hlasovalo:  za -   5 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Martin  Chovan,     

                                                                 Martin Drbjak, Milan Galica/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta informoval o žiadosti Materskej školy v Kvačanoch na príspevok do tomboly na 

ples, ktorý sa uskutoční 17.11.2018. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie prosbu Materskej školy v Kvačanoch o príspevok 

do tomboly a poskytnutie sály KD v Kvačanoch, na Ples rodičov a priateľov materskej školy, 

ktorý sa uskutoční 17.11.2018, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje sponzorský dar na Ples rodičov a priateľov materskej 

školy vo výške 100 €, kde je zahrnutý nájom KD, energie a zapožičanie riadu a príspevok na 

tombolu vo výške 50 €. 

Hlasovalo:  za -   5 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Martin  Chovan,     

                                                                 Martin Drbjak, Milan Galica/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta informoval poslancov, že v Materskej škole sa nachádza železný šrot pochádzajúci z 

kotolne, ktorý by bolo potrebné odviezť do zberu a či by sa za tieto finančné prostriedky 

nekúpili nejaké veci pre deti do MŠ. Poslanci s takýmto riešením súhlasili. 

  

6. Milan Galica informoval poslancov o pripravovanom podujatí na budúci rok, približne 

v termíne 22.6.2019. Išlo by o stretnutie rodákov spojené s oslavami 700. rokov výstavby 

kostola v Kvačanoch, spojené s posviackou nového obetného stola. Farári by mohli hrať 

futbal proti Tvarožnej a obci Kvačany. Bola by možnosť zavolať skupinu ŠČAMBA, ktorej 3 

hod. vystúpenie by vyšlo okolo 2.500 €. Na toto podujatie by bolo treba približne 5.000 €, 

ktoré treba dať do rozpočtu na rok 2019. Starosta informoval poslancov, že návrh rozpočtu na 

rok 2019 bude pravdepodobne schvaľovať už nové zastupiteľstvo, nakoľko treba dodržať 

stanovené termíny. Potom prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o príspevok na stretnutie rodákov v roku 

2019, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje príspevok na stretnutie rodákov v sume 5.000 €, ktorú 

odporúča zapracovať do rozpočtu obce Kvačany na rok 2019. 



Hlasovalo:   za -   5 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Martin Chovan,  

     Martin Drbjak, Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

    

7. Starosta obce informoval poslancov o zaslaných listoch od poslanca p. Chlebíka, 

v nasledovnom znení: 

- Ahojte!  

Aj ked to teda vnimam tak, ze teraz je to vo veci prilozenej zapisnice medzi tvorcom 

zapisnice a overovatelmi, preletel som tu zapisnicu a musim povedat, ze som uprimne velmi 

hlboko sklamany z takychto praktik obecneho uradu, kde sa z mojho pohladu uz doslova 

posliapava demokracia v Kvacanoch. Zapisnica je neuplna, uvadzajuca len momenty, ktore 

obecnemu uradu vyhovuju a "zabudajuca" na tie, ktore su obecnemu uradu resp. asi dokonca i 

obecnemu zastupitelstvu samotnemu, neprijemne. 

Pricom kedze existuje zvukovy zaznam aspon z jej casti, oblubene "zabudlo sa" neobstoji a 

vopred vsetkych upozornujem, ze ak nezjedna napravu obecny urad, vyuzijem dostupne 

kroky, aby som napravu zjednal ja.  

Myslim, ze by bolo korektne to a v tejto situacii mi to uz dokonca pripada ako jedine mozne 

riesenie, co som obecnemu uradu navrhoval od zaciatku, t.j. urobit uplny prepis tej nahravky, 

aby nebolo pochyb o autentickosti zapisnice a rozptylili sa akekolvek pochybnosti o 

ucelovosti neuvedenia toho ci onoho a predideme tak dalsim neprijemnostiam a otvaraniu 

uplne novej dimenzie problemov fungovania obecneho uradu a obecneho zastupitelstva.  

Rovnako sme si na poslednom zastupitelstve pripomenuli jedno "zabudlo sa" tykajuce sa tejto 

zapisnice, ktore si rovnako vyzaduje opravu. Pripominam kompetentnym, ze som starostovi 

pripomenul, ze starosta sam este na 49. zastupitelstve navrhol na zaklade nespokojnosti 

viacerych poslancov s umiestnenim lodneho kontajnera v centre obce, ze pozve na dalsie 

zastupitelstvo Mareka Povazskeho aby vysvetlil podrobnosti a okolnosti tohoto kroku, a 

sucasne starosta uznal, ze na to zabudol a pozve ho teda na dalsie zastupitelstvo.  

Aj ked zo skusenosti z minulosti mam obavu, ze tento moj mail bude zase len bez zamyslania 

sa nad obsahom interpretovany ako "Chlebikovi vsetko vadi", som presvedceny, ze je 

povinnostou vsetkych zucastnenych riadne sa nad obsahom zamysliet a zjednat napravu 

nielen v tomto konkretnom pripade, ale i do buducnosti. Uz sa zachadza pridaleko.  

Dakujem za pochopenie a s pozdravom zostavam. 

 

- Ahojte vsetci.  

Fakt ma netesi riesit tu taketo veci, ale ked uz som sa do Slovenskej politiky zapojil ....  

Ja sa priznam, ze som tu nahravku nepocul ani raz, lebo som si to nechcel pripominat, 

kazdopadne z toho ako si to zasadnutie pamatam verim, ze ked (ak) si nahravku vypocujete a 

budete mat pred sebou aj pripravenu zapisnicu, zopar krat sa i z vasej pozicie pousmejete, 

resp. si povzdychnete. Nie su v nej spomenute moje zasadne argumenty a okolnosti, uz vobec 

nie reakcie na ne a  i to co je napisane je casto vystrihnute z kontextu. Pricom menovatel je 

spolocny - vsetok ten obsah nehra do karat zainteresovanym. Pripada mi preto velmi 

nepravdepodobne, ze by to bolo sposobene nahodou. Rovnako ako mi nepripada nahodne, ze 

vytvorenie zapisnice trvalo skoro 3 mesiace. 

Nepride mi to potrebne, ale ak si obecny urad (schvalne nemenujem Katku) za svojou pracou 

na tejto zapisnici stoji a ideme to zase davat do roviny, ze tu len mne "zase nieco vadi" , 

navrhujem, aby sa dal vytvorit nezaujaty posudok, ktory by mal potvrdit / vyvratit vyssie 

napisane. A naklady na to zaplati ten, na koho ukaze tento nezaujaty posudok. Resp. v takto 

zavaznej veci je, aj ked to obecny urad zlahcuje, je na zvazeni, ci to uz nespada do 

kompetencii prokuratury. SR. Ja som pripraveny do toho ist. Je aj obecny urad / stoji si 



obecny urad za svojim? Odmietam byt davany zase do pozicie, ze ja hladam problemy tam, 

kde nie su. 

Kazdopadne pripominam obecnemu uradu, ze je jeho povinnostou a nie povinnostou 

poslancov vypracovavat zapisnice z obecnych zastupitelstiev. Pricom ja som uz pred casom 

obecnemu uradu navrhoval, aby uznavam pracny prepis nechal zabezpecit tretou stranou a tak 

promptnejsie svoju povinnost splnil.  

Dakujem za pochopenie a pozdravujem vsetkych. 

Na základe uvedeného sa priamo zapisovateľky a poslancov opýtal nasledovné veci a prečítal 

návrh uznesení: 

1. Na základe listov doručených e-mailovou poštou od poslanca Jána Chlebíka sa chcem 

spýtať zapisovateľky, či som sa niekedy počas môjho pôsobenia na obecnom úrade z pozície 

starostu snažil svojím konaním úmyselne meniť text uznesení alebo zápisníc alebo úpravu 

textu v rozpore so skutočným priebehom zastupiteľstva? 

Zapisovateľka odpovedala nie. 

 

2. Na základe listov doručených e-mailovou poštou od poslanca Jána Chlebíka sa chcem 

spýtať poslancov, či som sa niekedy počas môjho pôsobenia na obecnom úrade z pozície 

starostu snažil svojím konaním úmyselne Vás navádzať na zmenu textu uznesení alebo 

zápisníc alebo úpravu textu v rozpore so skutočným priebehom zastupiteľstva? 

Poslanci odpovedali nasledovne: 

Lasák Roman – nie 

Galica Milan – nie 

Chovan Martin – nie 

Drbjak Martin – nie 

Ďuroň Vladimír ml. – nie 

 

3.  Na základe listov doručených e-mailovou poštou od poslanca Jána Chlebíka sa chcem 

spýtať poslancov, či niekedy počas môjho pôsobenia na obecnom úrade nadobudli pocit, že 

som svojím konaním doslova pošliapaval demokraciu v Kvačanoch? 

Poslanci odpovedali nasledovne: 

Lasák Roman – nie 

Galica Milan – nie 

Chovan Martin – nie 

Drbjak Martin – nie 

Ďuroň Vladimír ml. – nie 

 

4. Dňa 4.10.2018 zapisovateľka zaslala všetkým poslancom zápisnicu č. 51/6/2018 a následne 

dňa 9.10.2018 zvukovú nahrávku z 51. zasadnutia obecného zastupiteľstva. Na základe e-

mailovej pošty poslanca Jána Chlebíka, ktorá Vám bola doručená, Vás žiadam o zaujatie 

stanoviska: 

a) Obecné zastupiteľstvo zverejní text zápisnice v takom znení, ako napísala zapisovateľka 

a zároveň zverejní zvukový záznam, 

Hlasovalo:   za -   0  

proti –   5 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Martin Chovan,  

     Martin Drbjak, Milan Galica / 

zdržal sa –  0 

 



b) obecné zastupiteľstvo zverejní text zápisnice v takom znení, ako napísala zapisovateľka 

a zvukový záznam bude uložený na Obecnom úrade Kvačany na CD, 

Hlasovalo:   za -   5 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Martin Chovan,  

     Martin Drbjak, Milan Galica / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo na návrh Jána Chlebíka dá vypracovať posudok, či zápisnica je 

zapísaná v súlade s nahrávkou, 

Hlasovalo:   za -   0  

proti –   5 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Martin Chovan,  

     Martin Drbjak, Milan Galica / 

zdržal sa –  0 

 

Nakoľko poslanci schválili zverejnenie zápisnice v takej podobe ako je napísaná a uloženie 

zvukového záznamu na CD, starosta sa už nepýtal poslancov ohľadom vypracovania posudku, 

či je zápisnica napísaná v súlade s nahrávkou. Starosta informoval poslancov, že bude treba 

schváliť nový rokovací poriadok, ktorý však už bude schvaľovať nové zastupiteľstvo 

a v rokovacom poriadku sa presne upravia podmienky ohľadom zápisníc, nakoľko nikde nie 

je uvedený presný vzor ako má zápisnica vyzerať. Nie je však možné písať zápisnice od slova 

do slova. Následne prečítal list, ktorý bol zaslaný zapisovateľke v nasledovnom znení: 

Ahoj opat.  

Mrzi ma, ze si toho sucastou Katka ...  

Nech to nie je este aj zneuzivane, vo svetle aktualneho diania ziadam ako overovatel zapisnice 

zo 49. zastupitelstva a opravu zapisnice z predmetneho obecneho zastupitelstva v 

nasledovnych bodoch: 

Nakolko v zapisnici nie su uvedene dovody mojho odstupenia z pozicie predsedu komisie pre 

rozvoj obce, pricom verim, ze su podstatnou informaciou v takejto vaznej veci, ziadam o ich 

doplnenie. Tieto boli zaslane obecnemu uradu v elektronickej podobe este pred konanim 

zastupitelstva. Kludne uviest text daneho listu do zapisnice.  

V reakcii na moje odstupenie sa podla mojej pamati vyjadril Martin Drbjak, ze "ani jemu sa 

nepaci ten kontajner uprostred dediny", rovnako sa pridal i Vlado Duron. Ja som poslancov 

oboznamil s tym, ze starosta mi v telefonickom rozhovore povedal, ze s Marekom o 

umiestneni komunikoval on a ze by malo byt len docasne. Starosta navrhol, ze Mareka 

Povazskeho pozve na dalsie zastupitelstvo, aby sme sa o tom celom porozpravali. 

Vysvetlenie: 

Zapisnicu som dostal na podpis pri osobnej navsteve obecneho uradu v inej veci a nebola mi 

vopred poslana na prestudovanie emailom, ako tomu bezne byva zvykom. Nakolko som bol v 

tom obdobi rezignovany a rozhodnuty uz len nejak "doklepat" do konca volebneho obdobia, 

snaziac sa vyhnut dalsim vyvolavaniam emocii, k prestudovaniu a podpisu danej zapisnice 

som pri suhre vymenovanych okolnosti pristupil lahkovaznejsie ako by som mal a uznavam 

svoj podiel viny. 

Dakujem vopred za vyrozumenie.  

S pozdravom  

 

Na základe prečítaného sa zastupiteľstvo uznieslo, že zápisnica sa opravovať nebude. Starosta 

prečítal svoju otázku spolu s návrhom na uznesenie. 

 

5. Na základe listu doručeného e-mailovou poštou zapisovateľke od poslanca Jána Chlebíka 

sa chcem spýtať poslancov, či súhlasia s doplnením zápisnice č. 49/4/2018 zo dňa 18.4.2018.  



 

d) obecné zastupiteľstvo, na základe listu doručeného e-mailovou poštou zapisovateľke od 

poslanca Jána Chlebíka, súhlasí s doplnením zápisnice č. 49/4/2018 zo dňa 18.4.2018. 

Hlasovalo:   za -   0  

proti –   5 / Vladimír Ďuroň ml., Roman Lasák, Martin Chovan,  

     Martin Drbjak, Milan Galica / 

zdržal sa –  0 

 

Starosta obce informoval poslancov, že sa rozprával s p. Považským ohľadom umiestnenia 

kontajnera pri budove UNITECHNY. M. Považský informoval starostu, že pozemok, na 

ktorom má postavený kontajner je urbársky a on má s urbárom urobenú nájomnú zmluvu. 

Nakoľko kontajner je postavený dočasne, tak neporušil žiaden stavebný zákon.  

Martin Urban nepríde na zastupiteľstvo, nakoľko zástavu môže mať na svojom pozemku 

umiestnenú.   

 

8. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,30 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:       

Vladimír Ďuroň ml.   ........................................ 

Martin Chovan    ........................................ 


